

## Soronkívüli tájékoztatás

A Genesis Energy Befektetési Nyrt. Igazgatótanácsa ezúton tájékoztatja részvényeseit, hogy leányvállalatának, a Genesis Solar Magyarország Kft. –nek egyedi kormánydöntésre benyújtott támogatási kérelmét a magyar kormány pozitív elbírálásban részesítette. A Genesis Solar Magyarország Kft. 80 MWp éves teljesítmény kibocsátású, amorf szilícium alapú, vékonyréteg technológiájú napelemek gyártását tervezi a Tatabányai Ipari Park területén.

A beruházás a „Fejlesztési adókedvezményről” szóló 206/2006. számú Kormányrendelet és „A társasági adóról és az osztalékadóról” szóló 1996. évi LXXXI. Törvény vonatkozó rendelkezési alapján a beruházás teljes összegének 37,5%-át adókedvezményként érvényesítheti, amely a jelenleg érvényes Európai Unió szabályok szerinti legmagasabb elérhető kedvezmény. Az egyedi kormánydöntés alapján a GKM 2.000 millió forintot vissza nem térítendő készpénztámogatás formájában nyújt, amely csökkenti az érvényesíthető adókedvezmény összegét. A GKM a Genesis Solar Magyarország Kft. 99,5 millió euró értékű, 197 új munkahelyet teremtő környei beruházásához nyújtandó támogatásának folyósítása a teljesítésigazolással együtt benyújtott számlák és kifizetést igazoló dokumentumok alapján utólag, teljesítés- és forrásarányosan történik. A mai napon vettük készhez az erre vonatkozó ajánlatot, amelyet alapos előkészítő munka, a beruházás sokoldalú ellenőrzése és hosszas tárgyalási folyamat előzött meg. A beruházás támogatásával a kormányzat kifejezésre juttatta, hogy világviszonylatban is élenjáró műszaki technológiai színvonal meghonosodását kívánja ösztönözni Magyarországon. Amennyiben a beruházás nem valósul meg, a Magyar Köztársaság kormányát semmilyen kötelezettség nem terheli.

## Special information

The Board of Directors of the Genesis Energy Befektetési Nyrt. [*Genesis Energy Investment Nyrt.*] hereby informs its shareholders that the request of its subsidiary, the Genesis Solar Magyarország Kft. [*Genesis Solar Hungary Kft.*], for a subsidy submitted for individual government decision has been positively considered by the Hungarian Government. In the Industrial Park area of Tatabánya, the Genesis Solar Magyarország Kft. plans to manufacture amorphous silicon-based solar cells of thin-film technology with an annual output of 80 MWp.

On the basis of the relevant provisions of Government Decree No. 206/2006 on development tax relief and of Act LXXXI of 1996 on corporate tax and dividend tax, the company can obtain an amount 37.5% of the full investment in the form of a tax relief, which is the highest available subsidy under the currently valid rules of the European Union. On the basis of the individual Government decision, the Ministry of Economy and Transport will also provide an amount of HUF 2,000 million in the form of a non-refundable aid in cash, which will reduce the amount of the tax relief that can be obtained. The aid of the Ministry of Economy and Transport to the investment of the Genesis Solar Magyarország Kft. at Környe, amounting to EUR 99,5 million, which will establish 197 new jobs, will be disbursed subsequently, in proportion of the performance and the resources, and on the basis of the

invoices and documents certifying payments that are to be submitted together with the certificate of performance. We have received the related offer today; this offer was preceded by thorough preparatory work, an extensive checking of the investment and a lengthy negotiating process. By supporting the investment, the Government has expressed its intention to promote the introduction of internationally cutting-edge technical-technological applications in Hungary. If the investment is not implemented, no obligation will devolve on the Government of the Republic of Hungary.

## **Außerordentliche Mitteilung**

Der Vorstand der Genesis Energy Befektetési Nyrt. informiert auf diesem Wege seine Aktionäre, dass dem zu einer Einzelregierungsentscheidung eingereichten Antrag der Genesis Solar Magyarországi Kft. auf Fördermittel eine positive Beurteilung vonseiten der ungarischen Regierung zuteil wurde. Die Genesis Solar Magyarországi Kft. plant auf dem Gelände des Tatabányaer Industrieparks die Herstellung von Sonnenkollektoren auf amorpher Siliziumgrundlage in Dünnschichtentechnologie mit einer Jahreskapazität von 80 MWp.

Die Investition kann aufgrund der Bestimmungen der Regierungsverordnung Nr. 206/2006. über „Investitions-Steuerergünstigungen“ und des Gesetzes Nr. LXXXI von 1996 über die „Körperschaftsteuer und die Dividendensteuer“ 37,5 % der gesamten Investitionssumme als Steuerergünstigung geltend machen, was laut den gegenwärtig geltenden Bestimmungen der Europäischen Union die höchste, zu erlangende Vergünstigung ist. Aufgrund der Einzelregierungsentscheidung gewährt das Ministerium für Wirtschaft und Verkehr auch 2.000 Millionen Forint in Form von nicht zurückzuerstattender Bargeldförderung, was die Summe der geltend zu machenden Steuerergünstigung senkt. Die Anweisung der der Genesis Solar Magyarországi Kft. gewährten Fördermittel für die Környer Investition im Wert von 99,5 Millionen Euro, die 197 neue Arbeitsplätze schafft, erfolgt nachträglich erfüllungs- und mittelanteilig aufgrund der zusammen mit der Erfüllungsbestätigung eingereichten Rechnung und der die Auszahlung bestätigenden Dokumente. Am heutigen Tag nahmen wir das diesbezügliche Angebot entgegen, dem eine gründliche Vorbereitungsarbeit, die vielseitige Kontrolle der Investition und ein langer Verhandlungsprozess vorausgingen. Mit der Förderung der Investition brachte die Regierung ihre Absicht zum Ausdruck, in Ungarn einen Anreiz für die Ansiedlung von Spitzentechnologie im Weltmaßstab zu schaffen. Sofern die Investition nicht realisiert wird, belastet die ungarische Regierung keinerlei Verpflichtung.